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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
KLASA: 007-04/23-01/2 
URBROJ: 238-19-120-23-5 
U Mariji Gorici, 21. 3. 2023. 
 
 

Z A P I S N I K 
24.  sjednice Školskog odbora održane 17. 3. 2023. godine u 10,30 sati 

 
 
Prisutni:  Rašeljka Budić, Nada Šiber, Višeslav Račić, Nikolina Jančić Mihaljević, Sandra Jurković 
Opravdano odsutni: Daniel Bukovinski, Ida Jakolić 
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat 
 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
Početak sjednice  u 10,30 sati. 
 
Predsjednik ŠO predlaže sljedeći dnevni red: 
 
1. Verifikacija zapisnika prethodne sjednice 
2. Suglasnost na postavljanje kabineta radi izgradnje svjetlovodne pristupne mreže u sklopu 
FTTH_DT_02_Šenkovec_DC11_Marija Gorica 
3. Donošenje Pravilnika o korištenju sustava video nadzora 
4. Donošenje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Statuta  
5. Razno 
 
 

 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
 

Članovi ŠO dobili su na uvid zapisnik 23. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
ZAKLJUČAK:  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD.2. 

 
Sukladno zahtjevu Ericsson Nikola Tesla Servisi d.o.o.  odobrava se postavljanje vanjskog kabineta dimenzije 
1760x1450x350 (HxWxD) u svrhu izgradnje svjetlovodne pristupne mreže u sklopu projekta 
FTTH_DT_02_Šenkovec_DC11-Marija Gorica. Vanjski kabinet postavit će se na katastarskoj čestici broj 113. 
K.O. Kraj koja je u vlasništvu OŠ Ante Kovačića, Marija Gorica. Kabinet treba biti pozicioniran u zelenoj površini 
uz postojeći kabinet HEP-a iza natpisnog drvenog panoa kako vizualno ne bi narušavao okolni izgled, sve 
sukladno priloženim nacrtima i fotomontažama uz zahtjev. 
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Odluka je prilog ovom zapisniku. 
ZAKLJUČAK:  Članovi ŠO su jednoglasno donijeli odluku kojom će se omogućiti postavljanje kabineta uz 
pribavljanje suglasnosti Osnivača 
 

 
AD.3. 

Nakon postavljanja video nadzora zbog, unatrag nekoliko godina, učestalih šteta na imovini škole i postavljanja 
tabli na vidljivim mjestima za školskoj zgradi da  je prostor pod video nadzorom, ravnateljica je uputila 
članovima Školskog odbora prijedlog pravilnika o korištenju sustava video nadzora. 
Zaključak: Članovi ŠO su jednoglasno usvojili predloženi pravilnik. 
 
 

AD.4. 
 
Radi stupanja na snagu Zakona o dopuni Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi (NN 151/22) 
kojim je propisano da financiranje školske prehrane ide iz Državnog proračuna, uputa Osnivača o potrebi 
usklađivanja svih Statuta škola na području Županje, izrađena je odluka o izmjenama i dopunama sa 
obrazloženjem i prikazom promjena kroz važeći pročišćeni tekst Statuta koji će još nakon dorade po uputama 
Osnivača  biti dostavljen svim članovima na uvid, a prije dostave Osnivaču na suglasnost. 
 
Zaključak: ŠO donosi Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta sa pripadajućom dokumentacijom. 
 

 
 
 

AD.5. 
Članovi ŠO razgovarali su o aktualnim tamama vezanim uz regulaciju prometa u području škole, radovima 
koji se izvode i planovima za postavljanjem dodatne signalizacije, a sve u korist sigurnosti učenika škole. 
 
Završeno u 11,30 sati. 
 
Zapisničarka 
N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 


